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   MJESNI ODBOR BRAJDA-DOLAC  
       VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
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Rijeka, 18. travnja 2018. 
 
 
 

ZAPISNIK 
SA 44. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
44. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 18. travnja  2018. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Siniša Maroević, član VMO 
 
       Usvajanje zapisnika sa 43. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 

 Promemorija sa održanog sastanka, Vijeća MO Brajda-Dolac sa Ravnateljem 
Direkcije za komunalno redarstvo, Alenom Razumom i Komunalnim redarom, 
Milanom Mandekićem, koji je održan dana 14.03.2018. godine, je jednoglasno 
usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 
 
 

1. Primljeni/poslani dopisi 
2. Tekuća komunalna problematika  
3. Komunalni prioriteti za 2019. – obavijest  
4. Sportski susreti MO-a povodom dana Svetog Vida 2018. godine 
5. Razno 

 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 



 
                                         

AD 1.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis RH Ministarstvo turizma, Samostalni 
sektor turističke inspekcije, Služba turističke inspekcije, Područna jedinica Rijeka, Predmet: 
prijava nepravilnosti u radu ugostiteljskog objekta caffe bar „Red Hot“  u Rijeci, I.Filipovića 1a   
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail gđe. Ljiljane Hlača, novinarke Novog lista 
u svezi komentara za buduće ime parka Pomerio. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac se očitovalo na e-mail gđe. Ljiljane Hlača dana 21. 
ožujka 2018. godine. 
 

AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail OGU za komunalni sustav u svezi 
suglasnosti Vijeća MO sa predloženim idejnim rješenjem, za postojeći park Eugena 
Čulinovića.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni e-mail. 
     

AD 1.4. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail Zamjenice predsjednice Vijeća MO, 
Sanje Crnković, u svezi upita sa FB gđe. Andrea Miočić, oko odgovornosti za saniranje 
zgrade Teatro Fenice. 
Tajnica MO proslijedila je navedeni upit OGU za komunalni sustav, Direkciji za komunalno 
redarstvo, te je očitovanje Ravnatelja Alena Razuma, proslijedila istog dana Vijeću MO i gđi. 
Andrei Miočić. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni odgovor.  
 
AD 1.5. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcija za 
prometno redarstvo, Predmet: Odgovor na podnesak – nepropisno parkiranje u Ulici Slaviše 
Vajnera Čiče. 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 

AD 1.6. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za gospodarenje imovinom Direkcija 
za upravljanje objektima poslovne i javne namjene, u svezi opomene Klubu navijača Armada 
Rijeka, glede prigovora građana na ponašanje članova navedenog kluba  
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
 
AD 1.7.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis RH Ministarstvo zdravstva, Uprava za 
sanitarnu inspekciju, Služba županijske sanitarne inspekcije, Služba za Istru i Primorje 
Ispostava Rijeka, u svezi Predmeta: Predstavka stanara na buku ugostiteljskog objekta caffe 
bar „Red Hot“. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 



AD 1.8. 
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o dopisu Ravnateljice Ekonomske škole Mije 
Mirkovića Rijeka, Laure Grubišić, prof.reh. u svezi Predmeta: Zamolba za postavljanje 
znakova „Zabranjeno uvoditi pse“ na ulazu u školsko igralište Ekonomske škole Mije 
Mirkovića Rijeka. Vijeće nakon kratke rasprave donosi slijedeći 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopis pošalje 
OGU za komunalni sustav, sa zamolbom za očitovanjem. 

 
AD 1.9. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje, slijedeće poslane dopise: 

 OGU za kom.sust. Direkcija zajedničke komunalne djelatnosti -  Predmet: 
Dostava idejnog rješenja za uređenje postojećeg parka Eugena Čulinovića u 
Ulici Pomerio kod kućnog broja 26 – očitovanje Vijeća MO Brajda-Dolac. 

 Rijeka promet d.d. –  Predmet: Zamolba za sanaciju ploča na nogostupu u Ul. 
Ivana Pavla II.   

 OGU za gospodarenje imovinom Direkcija za upravljanje objektima poslovne i 
javne namjene – Predmet: prigovor građana na ponašanje članova Armade 
Rijeka. 

 OGU za komunalni susav Direkcija za prometno redarstvo n/p Roberta Mišana, 
Predmet: prigovor građana na nepropisno parkiranje u Ul. Slaviše Vajnera Čiče. 

 
AD 2.1.  
Vijećnik MO, Igor Sušić, obavijestio je Vijeće MO o slijedećem: 

1. Traži očitovanje Ravnatelja Direkcije za komunalno redarstvo, Alena Razuma, po 
pitanju odlaganja guma i srušenog zida o čemu se raspravljalo na 43. sjednici, jer do 
danas nije dobio nikakav odgovor i poziv, iako je od tada prošlo 34. dana.  

2. Kod Ul. Beli Kamik izvađen stupić iz zemlje i leži na podu. Navodi da se mjesec dana 
klimao i sad je pao, te zahtjeva da se stupić postavi na svoje mjesto. 

3. Traži od prometnog redarstva da sankcionira nepropisno parkirane automobile na 
početku Ul. Beli Kamik, kod garaže pošte. 

Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac donijelo je jednoglasno odluku da se dopisi pošalju: 
1. Ravnatelju Direkcije za komunalno redarstvo, Alenu Razumu 
2. Rijeka prometu d.d., Rijeka 
3. Ravnatelju Direkcije za prometno redarstvo,  Robertu Mišanu 

 
AD 3.1.  
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac, Gordana Šopić, obavijestila je Vijeće MO o 
komunalnim prioritetima za 2019. godinu. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje prijedloge građana koji su zaprimljeni na e-mail 
MO Brajda-Dolac, do 18. travnja 2018. godine. 

1. Vesna Babić Štimac, Ive Marinkovića 14 
2. Gordana Bradarić, Dolac 8 

Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Predsjednice Vijeća MO 
Brajda-Dolac, Gordane Šopić, te nije imalo primjedbi na  navedene prijedloge 
građana. 

 
AD 4.1. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis Odjela za gradsku samoupravu i upravu, 
Direkcije za mjesnu samoupravu, Predmet: Sportski susreti MO-a povodom dana Svetog 
Vida 2018. godine.   



Predsjednica Vijeća MO obavijestila je Vijeće da će za MO Brajda-Dolac učestvovati građani 
u dvije sportske discipline, boćanje i karte (briškula i trešeta). 
 
Vijeće MO jednoglasno je  izabralo je slijedeće koordinatore: 
- za karte (briškula i trešeta) – gospodin Željko Čop. 
- za boće – gospodin Orlando Buchenberger. 
  
AD 5.1   
Pod točkom razno, Vijeće MO Brajda-Dolac, nije imalo raspravu. 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  četiri  (4) stranice. 
 
 
 
 

 
 
 

 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


